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Адрес TSE Troller AG 
Aareweg 6 
4853 Murgenthal 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
World‘s most precise slide, slot & curtain dies for premetered coating

More than 50 years of know-how in the development and production of premetered coating dies have allowed TSE TROLLER to be a world leading
specialist in the applied coating technology sector. TSE has developed advanced coating solutions which have paved the way for the future.

In order to apply a wet film on a glass substrate, TSE Troller can demonstrate a complete new application method for the glass industry. Every time
your target is to apply uniform, ultra precise functional layer to either flexible or rigid substrates, please contact TSE Troller.

Competences

TSE Troller uses the most precise equipment for producing and measuring the dies in order to guarantee the highest possible quality of the equipment.

Beside precision and surface quality it is the design of the cavities that plays a crucial role in achieving a superb performance of the die. TSE has wide
know how in modelling different liquids. Target of the dual cavity distribution system is a uniform cross profile of the coated film.

Company Profile of TSE Troller AG

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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